
ZAPISNIK 

11. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani)  

 

 

Dana 28. veljače 2023. godine održana je 11. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica, u dvorani 

Kulturnog centra Vodice, s početkom u 10,00 sati. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, 

g. Gordan Fržop, g. Branimir Marić, g. Igor Lozančić, g. Ante Pešić, g. Auror Friganović, g. Marko 

Udovičić, gđa. Meri Bandl-Valeš, gđa. Giordana Radin-Mačukat i g. Marin Mikšić. 

Sa sjednice su bili odsutni: g. Ivica Slavica, g. Matko Sladić i g. Ante Gulin. 

Na sjednici je bio nazočan Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. Marselo Mitrović-

Matić, Pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, Pročelnica Upravnog 

odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin, Pročelnik Upravnog odjela 

za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo, g. Marko Lugović, Viša stručna suradnica za 

radne odnose, sjednice i lokalnu samoupravu, gđa. Anteja Nakić, i Administrativni referent za društvene 

djelatnosti, g. Toni Mateša.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

Viša stručna suradnica za radne odnose, sjednice i lokalnu samoupravu, gđa. Anteja Nakić, bila 

je zadužena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Online prijenos sjednice omogućio je informativni portal grada Vodica, Infovodice. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat otvorio je 11. sjednicu i pozdravio sve prisutne. 

Nakon toga, utvrdio je da je na sjednici nazočno 10 vijećnika, stoga je konstatirao kako je 

osiguran kvorum za pravovaljano odlučivanje.  

Zapisnik s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) prihvaćen je bez 

primjedbi. 

U 10,04 sati, na sjednicu su pristupili vijećnici g. Ivica Slavica i g. Matko Sladić.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat pozvao je vijećnike na utvrđivanje dnevnog 

reda te je napomenuo kako su dnevni red i dvije dopune dnevnog reda dostavljeni vijećnicima. 

Prva dopuna dnevnog reda sadržava jednu točku - Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Grada 

Vodica za 2022. godinu. 

Druga dopuna dnevnog reda sadržava jednu točku - Zaključak o davanju suglasnosti za 

sufinanciranje sudjelovanja Prvićke gajete „Mila“ na festivalu „Tjedan zaljeva Morbihan - 2023“.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat dao je dnevni reda na glasovanje te je isti usvojen 

jednoglasno, s 13 glasova „za“. U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. 

 

DNEVNI RED: 

1. Dopune Prijedloga Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2023. godinu 

2. Strategija upravljanja i raspolaganja nekretninama od 2022. do 2029. godine 

3. Godišnji plan upravljanja imovinom Grada Vodica za 2023. godinu 

4. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izradi V. izmjena i dopuna Prostornog uređenja 

Grada Vodica 

5. Odluka o izradi VI. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Vodica 

6. Odluka o kupnji nekretnine  čest.br. 1015/5 k.o. Vodice  

7. Odluka o izmjenama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 

8. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica 

9. Odluka o komunalnom doprinosu 

10. Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada 

Vodica 

11. Odluka o dodjeli obavljanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada 

Vodica 



12. Odluka o imenovanju Stručnog povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za 

obavljanje komunalne djelatnosti premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području 

Grada Vodica 

13. Odluka o namjeri davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti premještanja 

nepropisno zaustavljenih vozila na području Grada Vodica 

14. Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

15. Odluka o iniciranju poduzimanja radnji radi omogućavanja toplih obroka u osnovnim školama 

na području grada Vodica 

16. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Grada Vodica u području 

prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

17. Odluka o usvajanju konačnog teksta Javnog natječaja za prikupljanje i podnošenje pisanih 

ponuda za davanje u zakup nekretnina u vlasništvu Grada Vodica u gospodarskoj zoni s 

proizvodnom namjenom na području k.o. Čista uz mogućnost osnivanja prava građenja 

18. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.10. do 31.12.2022. godine 

19. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Grada Vodica za 2022. godinu 

20. Zaključak o davanju suglasnosti za sufinanciranje sudjelovanja Prvićke gajete „Mila“ na 

festivalu „Tjedan zaljeva Morbihan - 2023“. 

 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da je dobio zamolbu da primi kao gosta jednog 

zaposlenika gradske uprave Grada Vodica koji bi htio iznijeti neke svoje pogleda na rad Gradske uprave 

Grada Vodica. Nastavio je rekavši da je on to dopustio i dao je riječ g. Miroslavu Šamiji. 

U 10,10 sati, na sjednicu je pristupio vijećnik g. Ante Gulin. 

G. Miroslav Šamija je rekao je za da dugi niz godina zaposlenik Gradske uprave Grada Vodica. Iznio je 

svoje mišljenje o radu i kolegama u Gradskoj upravi Grada Vodica te o ocjeni kojoj je ocijenjen za svoj 

rad tijekom 2022. godine. 

Vijećnica gđa. Meri Bandl-Valeš pitala je g. Miroslava Šamiju zašto prije nije reagirao, obzirom da je i 

prije bilo otpisa dugova. Pitala je: „Da li je to sada rezultat iznerviranosti i loše ocjene?“ 

G. Miroslav Šamija je rekao da nije ovlašten kontrolirati rad drugih kolega. 

Gradonačelnik je rekao da mu je poznato kako je ocijenjen g. Miroslav Šamija. Gradonačelnik je rekao 

da se svaka stranka u postupku, glede kvadrature, može žaliti i da postoji drugi stupanj u odlučivanju, a 

da je odnos pročelnika i službenika druga stvar. Pozvao je g. Miroslava Šamiju na razgovor i rekao da, 

obzirom da je g. Šamija pozvao nadležne institucije, neka iste odrade svoj posao te da ćemo na kraju 

imate rezultat. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat prešao je na vijećnička pitanja.  

Aktualni sat otvoren je u 10,22 sata. 

 

Vijećnik, g. Marko Udovičić pozdravio je sve prisutne. Postavio je pitanje „Ambulanta u Vodicama“ 

Rekao je da je SDP prije mjeseca dana reagirao na stanje u ambulanti kada su sugrađani čekali na pregled 

u izrazito hladnoj čekaonici, jer nije radilo grijanje. Obzirom da su se građani žalili, odmah su podnijeli 

upit službama -  županu, odnosno ravnatelju kako bi se krenulo u rješavanje toga pitanje. Istaknuo je da 

ga je župan uputio na ravnatelja s kojim je prošli tjedan održao sastanak. Ispostavilo se da je isti problem 

prisutan već sedam ili osam godina. Rekao je da mu je poznato da će sadašnji ravnatelj, kroz desetak 

dana, podnijeti ostavku te da će se ovim problemom morati baviti novi ravnatelj. Napomenuo je da je 

nedopustivo da se ovako nešto događa u 21. stoljeću. Sumirao je da je došlo vrijeme da ovo Gradsko 

vijeće poduzme inicijativu kako bi se krenulo rješavati problem koji se tiče Grada Vodica koji mora 

skrbiti o sugrađanima i gostima i na osnivača Šibensko- kninsku županiju. Rekao je i da smo svjesni 

potrebe izgradnje Centra hitnih službi te da u SDP-u smatraju da bi idealan prostor bio onaj bivšeg 

Gumna gdje bi se smjestile hitne službe. Najavio je da će u dogledno vrijeme predložiti tematsku 

sjednicu na koju će kao gost biti pozvan župan, ali i stručne službe. 



Rekao je kako smatra da je prvi korak u svakom ozbiljnom projektu izrada elaborata o potrebama 

zdravstvene skrbi na području Grada Vodica.  Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat upitao 

je vijećnika: „Vijećniče, koje pitanje postavljate?“ Nastavio je rekavši da su ovo vijećnička pitanja, a ne 

vijećnička reklamiranja. Vijećnik mu je replicirao rekavši da je jako tužan što skraćuje vrijeme u kojem 

vijećnik može govoriti, a on otvara temu o kojoj se nije govorilo 50 godina. Zamolio je Predsjednika 

Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marka Mačukata da ga pusti da dovrši govor, jer se radi o jako važnoj 

temi. Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat mu je replicirao rekavši da vodi računa o 

vremenu. Vijećnik je pitao gradonačelnika da li je spreman krenuti u inicijativu? Zaključio je rekavši da 

je ovo nadstranačko pitanje i da od ostalih vijećnika očekuje podršku kako bi gostima i građanima grada 

Vodica omogućili kvalitetnu zdravstvenu zaštitu. 

Gradonačelnik je rekao da je pitane na mjestu. Na početku je rekao da su se Vodice u posljednjih 50 

godina „raširile“, da je više stanovništva i da su napredovale. Glede Doma zdravlja, upozorio je na 

problem utvrđivanja vlasništva, jer se još uvijek vode određeni sporovi. Postavlja se pitanje da li je bolje 

ići na izmještanje ambulante na periferiju grada (Račice ili Poslovna zona) ili da ambulanta ostane na 

istom mjestu? Istaknuo je da, za starije građane, ne bi bilo dobro da se ambulanta izmjesti, jer bi im bio 

malo teži pristup. Zaključio je rekavši u budućnosti treba raspraviti ovu temu i vidjeti koje je najbolje 

rješenje za građane grada Vodica, ali ono što je uspjeh je 5 timova hitne pomoći. 

 

Vijećnik, g. Auror Friganović postavio je pitanje „Zamjenik gradonačelnika“.  

Rekao je kako gradonačelnik nije imenovao zamjenika. 

Gradonačelnik je rekao da razmišlja o tome pitanju, da mu je žao što nema zamjenika, da će ga imenovati 

i da se osjeća zdravo. 

 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš pozdravila je sve nazočne. Rekla je da izgleda da su vijećnici dobili 

prosvjetljenje jer su u prošlom mandatu imali putem Liste Našeg mista sve ove teme o kojima vijećnici 

govore. Rekla je da svaku temu koju započne želi završiti do kraja. Rekla je da ju sada zanimaju 

koncesije. Rekla je da je na sjednici održanoj 29. prosinca 2022. godine usvojen nacrt prijedloga Zakona 

o pomorskom dobru i morskim lukama. Ono što je prije bilo na lošem glasu, sada je još gore. Citirala je 

određene članke iz prethodno navedenog zakona, a nakon toga je navela da se morske plaže dijele na 

prirodne i uređene. Na prirodnim se gospodarska djelatnost obavlja putem dozvola i na njima se pristup 

javnosti ne može ograničiti. Na uređenim plažama se gospodarska djelatnost obavlja, u pravilu, putem 

koncesija. Morske plaže se dijele na javne i one ispred hotela, kampa i turističkog naselja. Na javnim 

plažama se ne može ograničiti pristup javnosti, a na drugima, može. Istaknula je da iz naprijed 

navedenoga proizlazi da je najveći udar koncesionara na uređene plaže. U plažu Vrulje je uloženo 15 

milijuna kuna. Vijećnica je rekla da ona nije vidjela rasvjetu tamo i da ako danas prošećete tom plažom, 

vidjeti ćete rupe. Pitala je, ukoliko u Hrvatskom saboru bude izglasan ovaj prijedlog zakona, što će biti 

s građanima Vodica i njihovim gostima? Pitala je koje su to ostale plaže koje su javne, odnosno koji dio 

je ostao građanima za upotrebu? Rekla je da s druge strane napravljena je prekrasna šetnica prema 

Tribunju. Nastavila je da, koliko joj je poznato, također prema toj strani, imamo kupca terena. Pitala je 

gdje će onda građani grada Vodica imati dostupnu plažu za sebe i za goste? Vijećnica je pitala 

gradonačelnika da joj objasni što smo dobili u odnosu na prijašnji zakon. Opet je napomenula da je ovaj 

zakon još gori nego što je bilo prije. 

Gradonačelnik se zahvalio vijećnici na pitanje. Rekao je da je pitanje, ne samo interesantno, nego i 

aktualno te da se o tome vodi velika rasprava. Rekao je da mora ispraviti vijećnicu, da zakon nije 

usvojen, da će objasniti u najkraćim mogućim crtama, jer je ova tema jako bitna za sve primorske općine 

i gradove. Rekao je da je pročitao prijedlog zakona, od početka do kraja, da je dao petnaestak primjedbi. 

Nastavio je rekavši da je u Hrvatskom saboru bilo prvo čitane, da se očekuje drugo čitanje i eventualno 

izglasavanje. Rekao je da će s osvrnuti na ono što vijećnica govori. Istaknuo je da ovaj zakon donosi 

jednu novost, a ta je da bi lokalna samouprava mogla izdavati koncesije do pet godina, duže koncesije 

županija, a još duže Republika Hrvatska. Napomenuo je da, kao što je vijećnicima poznato, u ovome 

periodu nisu izdane koncesije, a kao zanimljivost istaknuo je činjenicu da su hoteli stavljeni u situaciju 

da se smatra da je plaže ispred njih funkcionalna cjelina, ali da 50% plaže čine ležaljke, a 50 % mora 

biti slobodno od ležaljki. Istaknuo je da ne dolaze ograde na plažama. Rekao je da je bio na sastanku i 

ministarstvu i da je posebno inzistirao da firme koje su u vlasništvu grada, eventualno mogu preuzeti 

upravljanje nad plažama pod povoljnijim uvjetima, jer sve naše gradske firme ne gledaju samo profit.   



Rekao je da on kao gradonačelnik reagira i da se većina pomorskih gradova i općina slažu i da reagiraju.  

Ponovio je da je bitno da 50% posto plaže mora biti slobodno od ležaljki. Osvrnuo se na spomenutu 

plažu Vrulje rekavši da je to gradska plaža i da je njegov stav da se ona nikome ne daje u koncesiju. 

Vijećnica je replicirala gradonačelniku rekavši da nije rekla da je je usvojen zakon nego nacrt zakona 

što ostavlja prostor za dodatne dorade. Istaknula je da u nacrtu zakona piše da ugostiteljski objekti, 

hotelske kuće mogu zatražiti koncesiju od grada, a ne moraju sudjelovati u natječaji. Posebno je 

istaknula da građani Vodica ulažu u plaže i infrastrukturu, a ne dobivaju ništa zauzvrat. Navela je primjer 

ACI Marine i pitala što je grad Vodice dobio s tom koncesijom? 

Gradonačelnik je replicirao da je prije sedam dana bio na sastanku u nadležnom ministarstvu. Rekao je 

da vjeruje da će konačna verzija zakona ići u korist lokalne samouprave. Nekad se na Vruljama kupalo 

50 ljudi sada se kupa tisuću, dvije tisuće ili više ljudi. Gradonačelnik je rekao da ne vjeruje da će se 

izglasati zakon koji će ići nama na štetu. 

Vijećnica je ponovno replicirala rekavši da je rekla da je Vlada izglasala prijedlog zakona te da je pitala 

što bi se moglo dogoditi ukoliko se usvoji ovakav zakon. 

Gradonačelnik je rekao da će se vidjeti što će se usvojiti u Hrvatskom saboru. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da ukoliko bude nepovoljno, mogu krenuti u 

demonstracije da na čelu s gradonačelnikom. 

 

Vijećnik, g. Ivica Slavica je pozdravio sve prisutne i ispričao se što nosi kaput. Objasnio je da je to zbog 

toga što je hladno. Konstatirao je da nije popravljeno grijanje. Upozorio je pročelnika i Predsjednika 

Gradskog vijeća da bi mogli odjenuti jaknu da se ne prehlade. Nastavio je rekavši da ima dva pitanja – 

jedno za gradonačelnika, a drugo za Predsjednika Gradskog vijeća.  

Pitao je:“ Poštovani gospodine gradonačelniče, imate li većinu u ovom gradskom vijeću? Poštovani 

Predsjedniče Gradskog vijeća, imate li vi većinu u ovom gradskom vijeću?“ Predsjednik Gradskog 

vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da on nema, da je on tu, ali da ga vijećnici u svakom trenutku mogu 

maknuti s mjesta Predsjednika Gradskog vijeća. 

Gradonačelnik je rekao da ne možemo sada govoriti crno-bijelo, da ima 6 vijećnika i otvoren je za 

suradnju na programskoj razini i da svaki do vijećnika može podržati bilo koju odluku za koju smatra 

da je ispravna, ali i da može reagirati suprotno. Rekao je i da se pred svaku sjednicu Gradskog vijeća 

dogovara o onome što je najbolje za građane grada Vodica i da pozdravlja svakog vijećnika koji digne 

ruku za onu odluku koju smatra da je u interesu grada Vodica, bez obzira na stranačku pripadnost. 

Iskazao je očekivanje da će se na ovaj način nastaviti raditi i dalje. 

Vijećnik je rekao da je ovo jedna pat-pozicija iz koje nema izlaza i zapitao se: „Ukoliko većine nema, 

čemu sve ovo?“ 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da postoji većina, ali da je nevidljiva. 

 

U 11,02 sati Predsjednik Gradskog vijeća g. Marko Mačukat odredio je stanku. Sjednica je nastavljena 

u 11,07 sati. 

Vijećnik, g. Marko Udovičić je rekao da je na prošloj sjednici prihvaćeno 5 amandmana na Proračun 

Grada vodica za 2023. godinu i 2 amandmana na Rebalans proračuna za 2022. godinu. Rekao je da bi 

volio da se izradi hodogram i da se javnost obavještava o tome kako bi se vidjelo u kojoj su fazi projekti 

i amandmani koje je predložio SDP. Konstatirao je da je zahvaljujući SDP-u 300 novih korisnik dobilo 

pomoć i da mu je zbog toga izrazito drago. Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat mu je rekao 

da postavi pitanje. Vijećnik je pitao: „Što je sa strategijom razvoja grada i turizma?“ Nastavio je s 

postavljanjem pitanja rekavši da ga zanima javni poziv za poduzetnički inkubator, plažni redari. 

Gradonačelnik se osvrnuo na poduzetnički inkubator. Rekao je su on, gđa. Mira Lepur i pročelnica Tina 

Bosotin posjetili međuzgradu u staroj školi. Osim te opcije, razmatra se kupnja novog objekta ili 

izgradnja nekretnine. Rekao je da, što se tiče ostaloga, većinu toga se pokrenulo, a ostaje pomoć kod 

reklamiranja kroz Turističku zajednicu grada Vodica, iako je ista i do sada reklamirala male 

iznajmljivače koji su htjeli sudjelovati. 

Vijećnik je replicirao rekavši da bi volio čuti točne rokove kako bi on kao predlagatelj amandmana moga 

pratiti dinamiku izvršenja.  

U odnosu na dio pitanja koji se tiče plažnih redara, gradonačelnik je rekao da će se iza Uskrsa vidjeti 

koji natječaj će se raspisati i za koliko ljudi. Najavio je rebalans proračuna i rekao da će tada vidjeti 

koliko možemo izdvojiti za tu svrhu. 



 U odnosu na Poduzetnički inkubator, gradonačelnik je rekao da je to pokrenuto prije mjesec dana, ali 

da je to proces i da će se vidjeti koje su mogućnosti. 

 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš je postavila pitanje „Sportsko rekreacijski centar Račice“. 

Rekla je kako bi taj centar treba biti sportsko rekreacijski. Nastavila je rekavši da je na sjednici Gradskog 

vijeća grada Vodica izglasana odluka da se ta nekretnina vrati Gradu Vodicama. Pitala je gradonačelnika 

može bi javnost obavijestiti što je napravljeno po tom pitanju i da li je razgovarao sa županom?  

Gradonačelnik je rekao da je šibensko-kninskom županu upućen dopis i  Odluku o raskidu Ugovora o 

sklapanju prava građenja na čest. zem. 6446/1 i 6446/2 k.o. Vodice – Centar za posjetitelje. Nastavio je 

rekavši da je župan odgovorio da je županija imala određene troškove da bi za raskid ugovora trebalo 

platiti 3 milijuna kuna. Rekao je da će se prvo ići na ukidanje prava građenja. Koliko je njemu poznato 

županije za taj projekt nema sredstava i nastojati će se dogovorno riješiti problem kako se ne bi išlo u 

spor. Rekao je da je ono što je utrošeno su sredstva dobivena iz EU fondova. Rekao je da treba biti malo 

strpljiv i da će vrlo brzo to pravo građenja biti skinuto i da će Vodice upravljati svojim terenom. U tom 

smislu, očekuje se da će Račice postati jedan pravi sportsko rekreacijski centar kakav je potreban 

Vodicama.  

Vijećnica je rekla da poanta priče ide u smjeru raskida ugovora i da je Lista našeg mista nekoliko puta 

tražila da se raskine taj ugovor. Rekla je da je ona kao upravni pravnik uočila nezakonitosti, a da župan 

Jelić ima doktorat, a njegova zamjenica je završila upravno pravni studij. Pitala je zašto se ne ide u 

smjeru raskida ugovora? Istaknula je da je dokumentaciju pokazala jednom sucu koji je rekao da je 

vijećnica u pravu.  

Gradonačelnik je rekao da vijećnica donese svu dokumentaciju koju ima pa da će se angažirati odvjetnik. 

Rekao je da ovaj način o kojem on govori povoljniji i jednostavniji. 

Vijećnica je replicirala da ju nije briga na koji će se način riješiti problem, samo da je legalnim putem. 

Vijećnica je rekla da o ovome nije govorio g. Stipe Petrina te je pitala: „Na temelju čega je Petrinina 

stranka dobila 3 mandata?“ Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat pitao je vijećnicu koliko je 

puta gđa. Sanja Radin Mačukat govorila o ovom problemu na sjednici županijske skupštine? Nastavio 

je rekavši da je prilikom gostovanja u svim emisijama govorio kako o ovome problemu tako i o drugim 

problemima grada Vodica. Vijećnica je replicirala napomenuvši da se borila i da će se boriti da ovo 

gradsko vijeće napravi sve u interesu grada Vodica, bez obzira na stranačku pripadnost. 

 

Vijećnik, g. Auror Friganović postavio je pitanje „Prekobrojni u Dječjem vrtiću Tamaris Vodice“. 

Rekao je da čuje da postoje „prekobrojni“ te da ih se šalje u Dječji vrtić smješten u Čistoj Velikoj. Pitao 

je koliko je „prekobrojnih“ i zašto se ne prime u vodički vrtić? 

Gradonačelnik je rekao da, koliko je njemu poznato imamo oko 310 djece u vrtiću smještenom u 

Vodicama. Četiri ili pet osoba koji su dijete prijavili za smještaj u vrtić, a nakon svih proteklih rokova, 

je upućeno na dječji vrtić smješten u Čistoj Velikoj. Upozorio je na problem broja djece u područnom 

vrtiću u Čistoj Velikoj, jer ih je malo. Rekao je da se ne smije dopustiti da se tamo vrtić „ugasi“. 

Vijećnik je replicirao gradonačelniku rekavši da pored investicije od trideset i nešto milijuna kuna 

imamo manjak prostora. 

Gradonačelnik je rekao da bi bio sretan da se radi još jedan vrtić u Srimi, a za vrtić smješten u Čistoj 

Velikoj je upozorio da je potrebno uložiti trud da se održi, jer taj vrtić pripada vrtiću u Vodicama. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je pročitao odgovor župana Šibensko-kninske županije, 

a koji se odnosi na Dopis vezan za izglasavanje Odluke o raskidu Ugovora o sklapanju prava građenja 

na čest. zem. 6446/1 i 6446/2 k.o. Vodice – Centar za posjetitelje. Objasnio je da župan optužuje 

Gradsko vijeće Grada Vodica da onemogućavaju realizaciju strateškog projekta za Šibensko-kninsku 

županiju na kojeg je potrošeno tri milijuna kuna, a koji su dijelom financirani iz europskih fondova te 

da smatraju da Grad Vodice mora vratiti tri milijuna kuna Šibensko-kninskoj županiji. Rekao je da je 

župan upitan zašto je dopis napisan na ovakav, optužujući način, a da je župan odgovorio da on s tim 

nema veze, nego da su predmetni dopis pisali njegovi pročelnici. Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko 

Mačukat je konstatirao da je dopis potpisao župan i da je njegova praksa da krivnju svaljuje na 

pročelnike te da je projekt o kome razgovaraju zapravo propali projekt bivšeg župana koji se održava na 

taštini sadašnjeg župana. Rekao je da nitko normalan ne može u taj projekt uložiti 200 milijuna kuna i 



da župana nije briga što Vodicama nedostaje ta nekretnina za daljnji razvoj, a da je jako bitno da se ta 

nekretnina vrati grad Vodicama. 

Gradonačelnik je rekao da se građevinska dozvola drugi puta produžuje i više se ne može produžiti, a 

da županija nema osigurana sredstva u proračunu za ovaj projekt. Istaknuo je da je uvjeren da će se u 

narednom periodu postići sporazum, jer nikome nije u interesu sudski spor.  

 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš je pitala zašto dopis iz Šibensko-kninske županije nije dostavljen 

vijećnicima? Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da dopis nije bio upućen 

vijećnicima, ali da će im ga on rado proslijediti. 

 

Aktualni sat zaključen je u 11,42 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog 

reda. 

 

Točka 1. 

Dopune Prijedloga Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Dopune Prijedloga Programa gradnje nove 

vodovodne mreže za 2023. godinu. 

 

U 11,47 sati predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat odredio je stanku. 

Sjednica je nastavljena u 11,54 sata. 

 

Točka 2. 

Strategija upravljanja i raspolaganja nekretninama od 2023. do 2030. godine 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je zaposlenik tvrtke Mara d.o.o. koja je izradila akt.  

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl-Valeš, g. Marko Udovičić, zaposlenik tvrtke Mara d.o.o, 

gđa. Tina Bosotin. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 11 glasova 

„za“, 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Strategiju upravljanja i raspolaganja 

nekretninama od 2023. do 2030. godine. 

 

Točka 3. 

Godišnji plan upravljanja imovinom Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog dojela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, Tina 

Bostoin, dipl. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: g. Marko Udovičić.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 11 glasova 

„za“, 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Godišnji plan upravljanja imovinom Grada Vodica 

za 2023. godinu. 

 

 

 

 



Točka 4. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izradi V. izmjena i dopuna Prostornog uređenja 

Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje Tina 

Bosotin, dipl. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 10 glasova 

„za“, 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izradi 

V. izmjena i dopuna Prostornog uređenja Grada Vodica. 

Točka 5. 

Odluka o izradi VI. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje Tina 

Bosotin, dipl. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat, gđa. Tina Bosotin, g. Ante Cukrov, gđa. Meri Bandl-

Valeš, Giordana Radin-Mačukat, g. Marko Udovičić i g. Ivica Slavica.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“, 0 glasova „protiv“ i 6 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izradi VI. Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Grada Vodica. 

 

Točka 6. 

Odluka o kupnji nekretnine čest. br. 1015/5 k.o. Vodice 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik Grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje Tina 

Bosotin, dip. iur. 

AMANDMAN: Gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov podnio je amandman na prijedlog akta u 

kojem je predloženo da se iza riječi čest. br. 1015/5 doda riječi „i 1015/7“. 

Izvjestitelj amandmana bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno 

planiranje Tina Bosotin, dip. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku objedinjenog glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je 

s 9 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o kupnji nekretnine čest. 

br. 1015/5 i 1015/7 k.o. Vodice. 

 

Točka 7. 

Odluka o izmjenama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 

 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje Tina 

Bosotin, dip. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 12 glasova 

„za“, 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama Odluke o zakupu i 

kupoprodaji poslovnih prostora. 

 

 

 

 

 



Točka 8. 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje Tina 

Bosotin, dip. iur. 

AMANDMAN: Gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov podnio je amandman na prijedlog akta. 

Izvjestitelj amandmana bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno 

planiranje Tina Bosotin, dip. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku objedinjenog glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je 

jednoglasno, s 13 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjeni i 

dopuni Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica. 

 

Točka 9. 

Odluka o komunalnom doprinosu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, dipl. ing. građ. 

AMANDMAN: Gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov podnio je dva amandmana na prijedlog 

akta. 

Izvjestitelji amandmana bili su gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov i pročelnik Upravnog odjela 

za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl-Valeš.  

ZAKLJUČAK: U trenutku objedinjenog glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je 

jednoglasno, s 12 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o 

komunalnom doprinosu. 

 

U 13,23 sata, predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat odredio je stanku. 

Sjednica je nastavljena u 13,30 sati. 

 

Točka 10. 

Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada 

Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je direktor tvrtke Leć d.o.o. g. Stanko Birin. 

AMANDMAN: Gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov podnio je amandman na prijedlog akta. 

Izvjestitelj amandmana bio je direktor tvrtke Leć d.o.o.  g. Stanko Birin. 

SUDIONICI RASPRAVE: Gđa. Meri Bandl-Valeš, g. Stanko Birin, g. Marko Udovičić, g. Marko 

Mačukat i g. Ivica Slavica.  

ZAKLJUČAK: U trenutku objedinjenog glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je 

jednoglasno, s 13 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o načinu 

pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada Vodica. 

 

Točka 11. 

Odluka o dodjeli obavljanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada 

Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik Grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je direktor tvrtke Leć d.o.o. g. Stanko Birin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 12 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o dodjeli obavljanja javne 

usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada Vodica. 

 

Točka 12. 

Odluka o imenovanju Stručnog povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za 

obavljanje komunalne djelatnosti premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području 

Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 12 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o imenovanju Stručnog 

povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti premještanja 

nepropisno zaustavljenih vozila na području Grada Vodica. 

 

Točka 13. 

Odluka o namjeri davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti premještanja 

nepropisno zaustavljenih vozila na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Udovičić, g. Ante Gulin i g. Marko Lugović.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 12 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o namjeri davanja 

koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području 

Grada Vodica. 

 

Točka 14. 

Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 12 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Rješenje o izmjeni Rješenja o 

imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja. 

 

Točka 15. 

Odluka o iniciranju poduzimanja radnji radi omogućavanja toplih obroka u osnovnim školama 

na području grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je vijećnik Marko Udovičić. 

Izvjestitelj akta bio je vijećnik Marko Udovičić. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Ante Cukrov i gđa. Giordana Radin-Mačukat.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 13 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o iniciranju poduzimanja 

radnji radi omogućavanja toplih obroka u osnovnim školama na području grada Vodica. 

 

 

 



Točka 16. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Grada Vodica u području 

prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je savjetnik za društvene djelatnosti, g. Luka Lipić, dipl. oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno 

s 13 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća 

o izvršenju Plana djelovanja Grada Vodica u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. 

 

Točka 17. 

Odluka o usvajanju konačnog teksta Javnog natječaja za prikupljanje i podnošenje pisanih 

ponuda za davanje u zakup nekretnina u vlasništvu Grada Vodica u gospodarskoj zoni s 

proizvodnom namjenom na području k.o. Čista uz mogućnost osnivanja prava građenja 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

AMANDMAN: Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat podnio je usmene 

amandmane na prijedlog akta, a koji se odnose na produljenje roka s 15 na 30 dana, usklađivanje cijene 

s inflacijom, zaštitu okoliša, reciklaže panela, veličina varijabilnog dijela, prosječan broj zaposlenih koji 

se očekuju u periodu korištenja.  

Izvjestitelj amandmana bio je Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Udovičić, g. Ante Cukrov, g. Marko Mačukat, g. Ivica Slavica, 

g. Auror Friganović i g. Marin Mikšić.  

ZAKLJUČAK:  

1. Amandman o produljenju roka s 15 na 30 dana. 

U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 13 glasova „za“ 

prihvatilo amandman. 

2. Amandman o usklađivanju cijene sa stopom inflacije u Republici Hrvatskoj. 

U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 13 glasova „za“ 

prihvatilo amandman. 

3. Amandman o primjeni Zakon o zaštiti okoliša na solarna polja 

U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 13 glasova „za“ 

prihvatilo amandman. 

4. Amandman o reciklaži panela - prilikom istrošenosti panela obvezna reciklaža na trošak investitora. 

U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 13 glasova „za“ 

prihvatilo amandman. 

5. Amandman o veličini varijabilnog dijela godišnje zakupnine – 2% početna cijena. 

U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 12 glasova „za“ prihvatilo 

amandman. 

6. Amandman o prosječnom broju zaposlenih. 

U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 13 glasova „za“ 

prihvatilo amandman. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 13 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o usvajanju konačnog 

teksta Javnog natječaja za prikupljanje i podnošenje pisanih ponuda za davanje u zakup nekretnina u 

vlasništvu Grada Vodica u gospodarskoj zoni s proizvodnom namjenom na području k.o. Čista uz 

mogućnost osnivanja prava građenja. 

 

Točka 18. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.10. do 31.12.2022. godine 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  



Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.10. do 31.12.2022. godine. 

 

Točka 19. 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Grada Vodica za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Odbor za priznanja. 

Izvjestitelj akta bila je predsjednica Odbora za priznanja, gđa. Meri Bandl-Valeš. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je s 10 glasova 

„za“, 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Odluku o dodjeli priznanja Grada Vodica za 

2022. godinu. 

 

Točka 20. 

Zaključak o davanju suglasnosti za sufinanciranje sudjelovanja Prvićke gajete „Mila“ na 

festivalu „Tjedan zaljeva Morbihan - 2023“ 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o davanju suglasnosti 

za sufinanciranje sudjelovanja Prvićke gajete „Mila“ na festivalu „Tjedan zaljeva Morbihan - 2023“. 

 

Nakon što je raspravljano po svim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko 

Mačukat zahvalio se i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog vijeća u 15,09 sati.  

 

KLASA: 024-03/23-01/02  

URBROJ: 2182-4-03/13-23-16 

 

Vodice, 11. svibnja 2023. godine 

 

 

 

ZAPISNIK PRIPREMILA 

                               

                              

                             PREDSJEDNIK 

   Anteja Nakić, mag. iur.                              Marko Mačukat 

 

 

 

 

 

 

 


